
Protokół Nr 258

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 29 grudnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1340. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 256 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz zatwierdzenia

dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym,

którego przedmiotem jest: "Rozbudowa posiadanych geoportali

o dodatkowe e-usługi oraz znaczące podniesienie dojrzałości

istniejących e-usług w powiatach: skarżyskim, koneckim

i starachowickim w ramach projektu pn. »e-Geodezja - cyfrowy zasób

geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego«"- 2 uchwały,

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej , dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest: Świadczenieusług w zakresie publicznego transportu

zbiorowego na terenie powiatu koneckiego w 2023 r. - 2 uchwały,

c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022 rok,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
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4. Wnioski do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ruda Maleniecka.

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 256 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

a) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz zatwierdzenia

dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest: "Rozbudowa posiadanych geoportali o dodatkowe e

usługi oraz znaczące podniesienie dojrzałości istniejących e-usług

w powiatach: skarżyskim, koneckim i starachowickim w ramach projektu

pn. »e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego«". Zaproponowała skład osobowy osób

oddelegowanych ze strony Powiatu Koneckiego do Komisji przetargowej.

Stwierdziła, że opis przedmiotu zamówienia został przygotowany przez

Lidera Projektu. Poinformowała, że Liderem jest Powiat Skarżyski i to on

odpowiedzialny jest za koordynację projektu. Odczytała przygotowane

projekty uchwał.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 170/2022 oraz Nr 171/2022

w przedmiotowych sprawach.
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Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego przedmiotem

jest: Świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na

terenie powiatu koneckiego w 2023 roku.

Zaproponowała skład osobowy Komisji Przetargowej. Zapoznała Zarząd

ze specyfikacją warunków zamówienia oraz z przebiegiem linii

komunikacyjnych, na których będą świadczone dofinansowane z Funduszu

rozwoju przewozów autobusowych usługi transportowe tj.: linia Filipy - Końskie,

linia Modrzewina - Końskie, linia Luta - Końskie, linia Lelitków - Końskie.

Odczytała przygotowane projekty uchwał.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 172/2022 oraz Nr 173/2022

w przedmiotowych sprawach.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu

finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków Funduszu

Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że proponowana zmiana dotyczy środków

przeznaczonych na wydatki związane z wydawaniem orzeczeń o stopniu

niepełnosprawności dla obywateli z Ukrainy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 174/2022 w przedmiotowej

sprawie.

d) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
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Stwierdziła, że proponowane zmiany zostały przygotowane na wnioski

kierowników jednostek. Szczegółowo je omówiła, zgodnie z załączonymi

do uchwały załącznikami.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 175/2022 w przedmiotowej

sprawie.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Pani Justyna

Jędrusińska - Gula przedstawiła zawiadomienie Wójta Gminy Ruda Maleniecka

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ruda Maleniecka.

Poinformowała, że zmiana dotyczy aktualizacji udokumentowanych złóż kopalin

oraz obszarów i terenów górniczych w granicach administracyjnych gminy.

Zarząd postanowił nie składać wniosków dotyczących zmiany studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ruda

Maleniecka.

Ad. 5

W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy zostały zainicjowane

prace związane z opracowaniem Strategii rozwoju Powiatu Koneckiego.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że przygotuje

propozycje dla Zarządu w tym temacie.

• Na wniosek Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych

i Mienia Powiatu - Pani Barbary Panek, w związku z koniecznością

podjęcia decyzji o przekazaniu w trwały zarząd pomieszczeń na IV piętrze
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budynku Starostwa na potrzeby Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej,

Zarząd ustalił kolejne posiedzenie na 30 grudnia b.r. na godz. 12°°.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 14\0zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

···· ...... ·· .... ·· ~t~· ......·..·..·..·· .. ··..·· ..·
Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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